
Folketingets Sundhedsudvalg har den 7. august 2009 stillet følgende spørgsmål nr. 637
(Alm. del) til ministeren for sundhed og forebyggelse, som hermed besvares. Spørgs-
målet er stillet efter ønske fra Jonas Dahl (S).

Spørgsmål nr. 637:
’Det fremgår af ministerens brev til sundhedsudvalget den 14. april (SUU alm. del -
bilag 378), at man er gået videre med iværksættelsen af undersøgelsen. Hvad er årsagen 
til, at det ikke af brevet fra 14. april fremgik, at kommissoriet skulle drøftes med Ju-
stitsministeriet efter sædvanlig praksis? Og hvad er det i kommissoriet der skal drøftes 
med Justitsministeriet?’

Svar:
Ministeriet for Sundhed og Forebyggelse har, som det er sædvanligt i forhold til iværk-
sættelse af uvildige undersøgelser, drøftet kommissoriet for undersøgelsen med Justits-
ministeriet.

Disse drøftelser har ført til justeringer, som har ført til et nyt kommissorium. Det nye 
kommissorium er fremsendt til Sundhedsudvalget den 24. august 2009.

Som det bl.a. fremgår heraf, er en af justeringerne, at der ikke vil være mulighed for at 
foretage afhøringer af eller indhente udtalelser eller lignende fra implicerede embeds-
mænd eller andre.
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